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Hierbij verzoeken we de behandeling van bovengenoemd raadsvoorstel te wijzigen.   

De eventuele verplaatsing van de sportparken naar het Riels Kwadrant is een majeur thema in 
het bestuursakkoord. Met een besluit daarover is niet alleen veel geld gemoeid, maar zijn ook 
veel belanghebbenden betrokken. Alleen al daarom verdient het advies zorgvuldige afweging en 
overdenking vanuit verschillende denkbare invalshoeken.  Naar ons oordeel schieten we daarin 
waarschijnlijk tekort als we de huidige voorgestelde route van commissievergadering van 5 
maart en  besluitvormende raadsvergadering van 26 maart volgen. 

In de agendacommissie was dit al min of meer voorzien. Er is daar afgesproken dat een soort van 
dubbele commissiebehandeling (dus twee keer)  goed denkbaar en misschien wel waarschijnlijk 
was. Daarvan zijn wij nu dus overtuigd. Wij achten het zeer wenselijk als er voorafgaand aan een 
commissiebehandeling een informatieve vergadering komt, waarin door zowel de extern 
adviseurs als portefeuillehouder(s), wordt gepresenteerd en toegelicht hoe het onderzoek is 
verlopen, de belangrijkste bevindingen, doorzicht op alternatieven mogelijkheden enzovoort. 

Voorstel 
We stellen voor de bespreking van het huidige voorstel “Advies verplaatsing sportparken”  niet te 
houden op 5 maart 2024, maar deze te houden nadat de genoemde informatieve vergadering  
heeft plaatsgevonden.  

Het is  voorstelbaar dat er op onderdelen een kritische relatie is met het raadsvoorstel Vastellen 
MJOP buitensportaccomodaties. We laten het aan het oordeel van het college over of het nuttig 
is dit punt wel of niet op 5 maart te bespreken.   

 

Namens LRG, PvdA, VVD en CDA, 

Antoon van Baal 


